

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: dinsdag 28 mei 2013 10:08
Aan: Veerle Solia
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Vrouwennieuws

28 mei 2013

In het nieuws

- De geloofwaardigheid van sp.a is bijzonder laag geworden als het over diversiteit gaat (De Morgen, 28/05/2013)
- Freya Van den Bossche: 'Debat is hypocriet en naast de kwestie' (De Standaard, 28/05/2013)
- Afrique du Sud: la justice traditionnelle non égalitaire pour les femmes (La Libre Belgique, 28/05/2013)
- 3, 6 ou 9 kilomètres (La Libre Belgique, 28/05/2013)
- Sexes, races et domination social (Le Monde, 28/05/2013)
- "Il existe des instruments inexploités pour restaurer l'égalité des chances" (Le Monde, 28/05/2013)
- Malaysia meeting on women's rights attracts policymakers and princesses (The Guardian, 28/05/2013)
- David Dimbleby: lack of older women on TV is a 'crazy loss of talent' (The Guardian, 28/05/2013)
- India's Trailblazers: The female bouncer (BBC News, 28/05/2013)
- David Dimbleby hits out at sexism and ageism in TV (BBC News, 28/05/2013)
- Audrey Tautou says 'non' to the 'unforgiving' scrutiny of women's bodies in Hollywood (The Independent, 28/05/2013)
- General History of Women's Suffrage in Britain (The Independent, 28/05/2013)
- Survey – 'Women and the Vote' (The Independent, 28/05/2013)
- When did calls for women's suffrage start in Britain? (The Independent, 28/05/2013)
- Fights for women's suffrage outside the West (The Independent, 28/05/2013)
- Women's suffrage: interview transcript, Alys Cooke, 22, undergraduate student and Women's Officer at the University of Warwick (The Independent, 28/05/2013)
- Women's suffrage Interview transcript – Abigail Lewis, 19, undergraduate student and senior editor at feminspire.com, feminist website (The Independent, 28/05/2013)
- Young women today and their views on suffrage: Street interviews (The Independent, 28/05/2013)
- International moves for women's suffrage (The Independent, 28/05/2013)
- Gent heft na debat van vier uur hoofddoekenverbod op (De Morgen, 27/05/2013)
- Martine Piccart wint David Karnofsky Memorial Award (De Morgen, 27/05/2013)
- 'Guts' versus God (De Morgen, 27/07/2013)
- Elke Pattyn wordt anker van 'VTM Nieuws' (De Morgen, 27/05/2013)
- N-VA: "Stop het geflipflop over het hoofddoekenverbod" (De Morgen, 27/05/2013)
- Gent stemt hoofddoekenverbod weg (De Standaard, 27/05/2013)
- N-VA: 'Geen geflipflop meer over neutraliteitsprincipe' (De Standaard, 27/05/2013)
- Waarom een hoofddoekenverbod aan het loket wel/niet een goed idee is (De Standaard, 27/05/2013)
- Elke Pattyn wordt nieuwsanker op VTM (De Standaard, 27/05/2013)
- VOK en Boeh! tegen stellingen Dirk Verhofstadt over hoofddoeken (De Wereld Morgen, 27/05/2013)
- 'Verkrachting is niet altijd verkrachting' (De Knack, 27/05/2013)
- Hoofddoekenverbod in Frankrijk tussen "laïcité" en "liberté" (De Redactie, 27/05/2013)
- Belgische documentaire gelauwerd in Frankrijk (De Redactie, 27/05/2013)
- Ambtenaren in Gent mogen hoofddoekje weer om (De Volkskrant, 27/05/2013)
- 'Gebruik seksslavinnen in WOII onvergeeflijk' (De Volkskrant, 27/05/2013)
- Le maire d'Osaka s'explique sur les "femmes de réconfort" (Le Monde, 27/05/2013)
- Religion au travail, «les problèmes restent marginaux» (Libération, 27/05/2013) L'attirance physique, une question de géographie (Libération, 27/05/2013)
- La Tunisie félicite tièdement Abdellatif Kechiche pour sa Palme d'or (Libération, 27/05/2013)

- Kishwar Desai on rape in India: 'A discussion that needs to be had' ([The Guardian, 27/05/2013](#))
- Coming soon: invasion of the marauding nymphomaniacs ([The Guardian, 27/05/2013](#))
- Whether women 'lean in' or 'lean out', jobs have to change for us to succeed ([The Guardian, 27/05/2013](#))
- In praise of ... Emily Davison ([The Guardian, 27/05/2013](#))
- Women in Computing ([The New York Times, 27/05/2013](#))
- Japanese Politician Reframes Comments on Sex Slavery ([The New York Times, 27/05/2013](#))
- Asian Universities Offer Programs for Female Business Leaders ([The New York Times, 27/05/2013](#))
- Having a Baby After Menopause ([The New York Times, 27/05/2013](#))
- Only in Delhi is the Cocktail Dress a Uniform ([The New York Times, 27/05/2013](#))
- Will Saudi Arabia end child marriage? ([CNN, 27/05/2013](#))
- Video: Girls, **women** beware of perils of posting photos online ([The Globe and Mail, 27/05/2013](#))
- Japanese politician apologizes for telling U.S. troops to visit sex businesses to reduce rapes ([The Globe and Mail, 27/05/2013](#))
- Rights of imprisoned moms with babies at stake in B.C. Supreme Court case ([The Globe and Mail, 27/05/2013](#))

 Word fan van [RoSa documentatiecentrum](#) op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers.

Meer vrouwennieuws vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be

Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding 'uitschrijven vrouwennieuws'.